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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Milieu over brandstofzwendel (ingezonden 29 september 
2017). 

Vraag 1
Heeft u het bericht gelezen «Brandstofzwendel scheepvaart erger dan de 
eiercrisis»? Wat is uw reactie daarop?1 

Vraag 2
Kunt u reeds een beeld schetsen van de aard en de omvang van de mogelijke 
zwendel met brandstof? Zo nee, wanneer denkt u dat dat beeld wel vol-
doende compleet is om met de Kamer te delen? 

Vraag 3
Wat zijn de verschillende rollen, taken en bevoegdheden van de onderzoe-
kende of handhavende instanties? 

Vraag 4
Deelt u de verwachting dat sprake kan zijn van een groot gifschandaal? Waar 
baseert u uw verwachting op? 

Vraag 5
Wat zijn de resultaten van eerdere acties (zoals het project «Andante») tegen 
afvalzwendelaars en hoe verhouden die zich tot het nu lopende onderzoek 
«Zwarte Stromen»? 

Vraag 6
Wat is de stand van zaken, zowel in Europees verband als in Nederland, van 
de plannen om te komen tot een zwarte lijst van gevaarlijke stoffen die niet in 
stookolie mogen voorkomen? 

Vraag 7
Kunt u toelichten waarom de zwarte lijst die in de maak zou zijn voor 
scheepsbrandstof met stoffen die er niet in mogen voorkomen al enkele jaren 
wordt uitgesteld, ondanks aandringen van de Tweede Kamer? 

1 https://www.ad.nl/rotterdam/brandstofzwendel-scheepvaart-erger-dan-de-eiercrisis~a8b7c539/
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Vraag 8
Bent u het ermee eens dat juist een zwarte lijst van groot belang is om beter 
en gerichter op te kunnen treden tegen afvalzwendelaars?
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